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Decision N°1

De / From College des Commissaires Sportifs / The Stewards of the Meeting

A/To Concurrent / The Competitor's Representative

N° 29 — Martinet / Forestier Racing

Les commissaires sportifs, aprés avoir regu un rapport du Directeur de Course de la Porsche Carrera Cup
France, ont examiné la question suivante et déterminent ce qui suit :

The Stewards, having received a report from the Porsche Carrera Cup France Race Director, have
considered the following matter and determine the following :

Pilote / Driver Louis ROUSSET

Concurrent / Competitor Martinet / Forestier Racing

Session Free Practice 1
Fait / Fact Non respect des limites de piste - Constant abuse of track limit
Offence Infraction a l'article 17.9 du réglement sportif et technique de la Porsche Carrera
Cup France
Breach to the article 17.9 of the Porsche Carrera Cup France Sporting and
Technical regulations
Decision Stop & Go de 5 minutes - 5 minutes Stop & Go
Le pilote n’a pu réaliser la pénalité durant la séance FP1. Il devra commencer la
séance suivante (FP2) avec un Stop & Go de 5 minutes - The driver was unable
to take the penalty during the FP1 session. He will have to start the next session
(FP2) with a 5-minute Stop & Go
Retrait de 1 point - 1 point deduction
Reason Le pilote a effectué 5 non-respects des limites de piste durant la séance
The driver made 5 violations of the track limits during the session
Date: 03 May 2024 Time: 12:37
Arnaud VERCAUTEREN Alain MARGUET Pascal BOUTTIER
FFSA 27751 FFSA 126268 FFSA 191335
Chairman International Steward ASN Steward
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